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Természetesen gondolnunk kellett a hosszútávú  fenntarthatóságra is, ami ma sem könnyű
feladat, de a legfontosabb érv,  bármilyen furcsán is hangzik, az a víz helyben tartásának
igénye volt.  Tudni kell ugyanis, hogy a nyílt csatorna nem csak a felszínen  összefolyó vizet
szállítja el, hanem a fenékszintjéig „leszívja” a  talajvizet is, ami a jelenlegi klímaviszonyok
mellett nemkívánatos  hatást jelentene, míg az általunk választott megoldási mód (a cső) 
kizárólag a bevezetett „felesleget”fogadja be.
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